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ZASTUPNIČKA INICIJATIVA

Budući da smo i u prošlom sazivu, a i u ovom puno obećavali da ćemo pružiti pomoć 
Ustanovama koja se brinu o djeci sa posebnim potrebama, a od tih obećanja nismo skoro ništa 
ispunili, pokrećem Inicijativu da se dolazeći saziv Vlade uključi u rješavanje ovih problema, a 
prevashodno da razne programe koje realiziraju ove Ustanove finansijski potpomogne kroz 
budžet ili neke druge vidove finansiranja. sramotno je da smo kao zastupnici, ali i članovi Vlade 
obmanjivali ovu vrlo osjeltjivu kategoriju djece i davali lažna obećanja, ali moramo priznati da 
su bila samo populistčka i sračunata u dobijanju jeftinih političkih poena. Puno smo govorili o 
ovim Ustanovama, a malo toga za njih uradili, zato molim da resorna ministarstva učine sve 
kako bi se u budžetu, kojeg tek trebamo usvojiti, predvide novčana sredstava za osiguranje 
realizacije projekata u smislu kadrovskog osposobljavanja ovih Ustanova, posebno mislim na 
logopoede, psihologe, asistente u nastavi itd. Isto tako, trebamo uložiti sve napore, kako 
Skupština, tako i Vlada KS da se sistemski riješe nagomilani problemi u vezi sa brigom o djeci 
sa posebnim potrebama. Nadam se da će ova Inicijativa doprinijeti da se barem djelimično 
isprave dosadašnji propusti prethodnih Vlada, i samim tim ispravi nepravda prema ovoj ranjivoj 
kategoriji djece.

Ova Inicijativa se odnosi posebno na Ustanove ,,Kolibri“, ,,Edus“, i „Dajte nam šansu“.
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